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Concept verslag extra besloten vergadering Corona Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en 
Oost-Gelderland via Teams, 23 februari 2022 
 
Aanwezig: dhr. A.J.M. Heerts (voorzitter), dhr. J. Bengevoord, dhr. M. Boumans, mw. A.H. 
Bronsvoort, mw. Th.A.J. Burmanje, dhr. O.E.T. van Dijk, dhr. T.C.M. Horn, mw. P. Jorritsma, dhr. H.A. 
Lambooij, dhr. S. Nienhuis (vervanger van dhr. J.W. Wiggers), dhr. J.H.A. van Oostrum, dhr. J.N. 
Rozendaal, mw. M. Sanderse, dhr. H.J. van Schaik, dhr. A. Stapelkamp, mw. A. Vermeulen, dhr. H.H. 
de Vries, dhr. B. van de Weerd, dhr. H. van Zeijts (vervanger van dhr. S.W. van ’t Erve) 
 
Ambtelijk aanwezig: dhr. S. Banus (GGD), mw. C. Kats (hoofd risico- en crisisbeheersing VNOG), dhr. 
S. Obbink (vervanger van mw. J. Rooijers), dhr. D.G.L. Kransen (directeur VNOG), dhr. F. Terpstra 
(Defensie), mw. J. Brand (secretaris RBT), mw. H. Otten (communicatieadviseur), mw. M. van der Zee 
(OM), mw. E. Kamer (teamleider crisisbeheersing), dhr. R. Westerhof (secretaris DVO) 
  
Afwezig: mw. M. Besselink, dhr. S.W. van ’t Erve, mw. T. Haseloop, dhr. A. van Hedel, dhr. J.W. 
Wiggers, mw. J. Rooijers (districtschef PNOG), mw. W. Kleiboer (provincie Gelderland) 
 
Notulist: mw. N. Knapen 
 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 
2a. Concept verslag extra besloten AB d.d. 9 februari 2022 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld, met dank aan de samensteller. 
 
2b. Concept verslag extra besloten AB d.d. 15 februari 2022 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld, met dank aan de samensteller. 
 
3. Stand van zaken 
a. Terugkoppeling door de voorzitter 
Vrijdag 25 februari a.s. gaat de laatste fase van afschaling in. M.b.t. de gezamenlijke evenementen is 
het verstandig een doorkijk te maken tot diep in de zomer. Het Veiligheidsberaad heeft de minister 
van JenV verzocht om de nog beschikbare middelen voor CTB-controle in te kunnen zetten ten 
behoeve van het opnieuw opstarten van de evenementenbranche.    
 
In het kader van de vele evaluaties die op komst zijn stelt de voorzitter voor om te bekijken of het 
lukt om als veiligheidsregio waar mogelijk gezamenlijk te evalueren. Mevrouw Kats neemt dit mee en 
gaat dit intern bespreken. Er kan faciliterend een algemene samenvatting aangeleverd worden 
waarbij iedere gemeente dat op het eigen niveau kan aanvullen.  
Dit onderwerp komt in het reguliere AB van 24 maart a.s. aan de orde. 
 
b. Mededelingen door de Operationeel Leider 
Hier en daar zijn er nog wat uitbraken van vogelgriep. Dit wordt gemonitord. 
M.b.t. de storm was er sprake van maximale opschaling op de meldkamer. Gebleken is dat wanneer 
de storm van west naar oost gaat de computer in de samenwerkende meldkamers de meldingen uit 
Zeeland en Zuid-Holland doorstuwt naar de meldkamer in Apeldoorn, Twente en Nijmegen. Op het 
moment dat er een gezamenlijke Meldkamer is in Apeldoorn dan is het de verwachting dat er veel 
overloop deze kant opkomt op het moment dat de calls in het westen niet kunnen worden verwerkt. 
Dat betekent dat calls van “onze klanten” naar andere meldkamers worden doorgezet. Dit probleem 
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bestaat alleen als er sprake is van extreem weer of extreme belasting van het systeem. Afgesproken 
is dit landelijk te agenderen en richting april 2023 het e.e.a. af te stemmen. De voorzitter merkt op 
dat dit belangrijke zaken zijn om mee te nemen richting de ontwikkelingen m.b.t. KCR2.  
Met dank aan de inzet van alle medewerkers. 
 
Mevrouw Otten geeft aan dat de communicatie m.b.t. de storm heel goed verlopen is. Er is een korte 
lijn met alle communicatieadviseurs van de gemeenten. Op deze manier kon er snel geschakeld 
worden, met dank aan alle communicatieadviseurs. Zondagochtend is er ook extra berichtgeving 
uitgegaan en dat is eveneens gedeeld in de AB-app. Intern is er specifieke aandacht geweest voor de 
communicatie met de posten.  
De voorzitter stelt voor dit ook in het RACC-bulletin mee te nemen.   
 
c. Geneeskundig beeld door de DPG  
De heer Banus verzorgt een korte presentatie. M.b.t. het testen, vaccineren en BCO wordt gewerkt 
aan een strategie voor de lange en de korte termijn. Op korte termijn wordt geen grote 
massavaccinatiecampagne voorzien. Enerzijds wordt zo efficiënt mogelijk gewerkt aan het blijven 
faciliteren van het testen en vaccineren. Anderzijds moet het ook op een manier gebeuren dat het 
snel op te schalen is indien dat nodig is.  
 
De voorzitter geeft aan dat het belangrijk is te voorkomen dat we in het najaar weer verrast worden. 
Als het helpt om als VNOG een brief te sturen aan de minister dan is dat mogelijk. De heer Banus 
neemt dit mee.  
De voorzitter verzoekt de collega’s die deelnemen in VNG-commissies dit ook daar in te brengen.  
 
d. Beeld VNOG/Brandweer door de directeur/regionaal commandant 
Geen bijzonderheden.  
 
e. Beeld naleving maatregelen door de Politie en CFG 
Geen bijzonderheden. 
 
f. Stand van zaken communicatie door communicatieadviseur 
Mevrouw Otten stelt voor om de laatste RACC update na de persconferentie van a.s. vrijdag te 
sturen. Daarna kan er periodiek een RACC update zijn, maar niet op een vast tijdstip.  
De voorzitter stelt voor om bij de eerstvolgende reguliere AB-vergadering in de mededelingensfeer 
een update c.q. stand van zaken te krijgen.  
 
4. Evenementen (gezamenlijk DVO agendapunt) 
De heer Obbink geeft aan dat elke driehoek de komende periode met zijn teamchefs om tafel gaat 
om inzicht te krijgen in de capaciteit. De capaciteit loopt terug en daar gaan we last van ondervinden. 
Cijfers kunnen op detailniveau besproken worden in het basisteam. Als de evenementenbranche 
helemaal open gaat dan moet er naar goede combinaties gezocht worden met boa’s en eventueel 
beveiligingsbedrijven.  
Het zou goed zijn om campagnes op te zetten en hier op 24 maart a.s. aandacht aan te besteden. De 
wethouders gezondheidszorg en jeugd kunnen hierin ook betrokken worden.  
 
De heer Westerhof merkt op dat afgesproken is om in het DVO op het eerste halfjaar 2022 terug te 
komen. Dat lukt mogelijk niet al op 24 maart. Er is een multidisciplinair team van de VNOG die 
adviseert over de grote evenementen.  Op 24 maart kan mogelijk een tussenstand gegeven worden 
van de C-evenementen. Het is belangrijk om ook de organisatoren mee te geven dat zij zelf 
verantwoordelijk zijn voor de veiligheid van hun evenement. Het zou goed zijn als landelijk hiervoor 
de nog beschikbare CTB-middelen ingezet kunnen worden. 
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Mevrouw Bronsvoort voegt toe dat in de multi-advisering bij de C-evenementen al een passage 
wordt opgenomen over de beschikbaarheid van capaciteit.  
 
De heer Van Schaik vraagt aandacht voor Lowlands in Flevoland. Zowel het ziekenhuis als het 
politieteam heeft daar mee te maken maar het hoort niet bij de eenheid Oost Nederland. Het heeft 
grote impact op zorg en politie-inzet. De heer Obbink antwoordt dat dit een repeterend probleem is; 
hier wordt rekening mee gehouden.   
 
De heer Bengevoord geeft aan het afgelopen weekend overspoeld te zijn met aanvragen voor de 
komende tijd. De oproep is om evenementen op de korte termijn doorgang te laten vinden – ook in 
het kader van de eigen advisering – om wat ruimte te geven aan de samenleving. 
 
5. Ingekomen stukken 
 1. Notitie Veiligheidsberaad Evaluatierapporten aanpak Covid-19. 
 
6. Terugkoppeling uit de gemeenten 
Hier komt niets meer aan de orde.  
 
7. Sluiting   
De voorzitter sluit de vergadering, met dank aan allen.  
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-
Gelderland op 24 maart 2022.    
 
 
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 


